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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 22  aprilie 2014, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 13
00

 în prezenţa a 18 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.1127 din 17 aprilie 2014 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 22 aprilie 2014, ora 13
00

, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Badea Ionuţ 

3. Truică Liliana 

4. Oprişan Gigi 

5. Cartojan Dan Liviu 

6. Dinu Ionel 

7. Bălănean Viorel  

8. Vladu Alexandru 

9. Pârlea Victor Constantin 

10. Stanciu Marius Viorel 

11. Spoială Slav Gheorghe 

12. Cepraga Cornel Sorin 

13. Ciobanu George Daniel 

14. Măroiu Marian 

15. Dinu Cristina Elena 

16. Velicu Florian 

17. Ilie Clement 

18. Ciulacu Mirela 

 

Absenţi: 

1. Cioacă Ionuţ 

2. Popazu Liviu 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Pîrlea Victor Constantin, ales  prin H.C.L.  

nr.66  din 27 februarie 2014. 
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Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Hristos a Inviat! Domnule secretar să 

ne spuneţi prezenţa. 

Domnul secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 22 aprilie 2014 a fost convocată 

şedinţă extraordinară, sunt prezenţi 18 consilieri. Conform Regulamentului de organizare 

şi funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Probleme legate de ordinea de zi? 

Domnul consilier Velicu Florian: Ţinând cont de faptul că în şedinţa ordinară de pe 

data de 16 au fost patru proiecte cu ajutoare pentru persoane care au probleme de 

sănătate, aş propune să fie suplimentată ordinea de zi cu aceste  patru proiecte. Dacă este 

nevoie vi le spun. 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-aş fi recunoscător dacă aţi lua în discuţie pentru 

că în şedinţa ordinară au fost 11 sprijine sau 13 sprijine financiare. Unele erau de 

sănătate, unele erau pentru organizarea şi dacă luaţi în considerare, în aceste zile la 

Giurgiu se desfăşoară un Summit Internaţional între România, Grecia şi Cipru privind 

lupta împotriva cancerului şi sprijinirea bolnavilor de cancer şi trebuia aprobat un sprijin 

pentru susţinerea acestui summit, acestui proiect care se derulează pe durata unei 

săptămâni la Giurgiu şi fără acei bani vor rămâne foarte multe cheltuieli neacoperite şi era 

pe ordinea de zi. Dacă ne-am uita un pic pe ordinea le-am vedea pe toate, e păcat, adică 

să facem o separare între doar patru de sănătate şi celelalte sprijine financiare. Poate nu 

supunem atenţiei în acest moment cărţile, cu toate că acele cărţi, o să fiţi mâine prezenţi 

la lansarea cărţii domnului Muceninc despre Giurgiu. Este decizia dvs.. 

Domnul consilier Velicu Florian: Haideţi atunci să punem toate aceste proiecte 

care sunt cu urgenţă majoră. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ele sunt, dacă deschideţi IPD-ul la şedinţa ordinară 

între 11 şi daţi-mi voie să le citesc: 

11. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 6.000 lei , 

domnului Burcescu Mugur – pentru editare carte; 

12. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar doamnei Tabără 

Valentina din Giurgiu, pentru fiica sa Tabără Giulia Daniela; 

13. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar domnului Rădan Tudor 

din Giurgiu – pentru editare carte; 

14. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 5.000 lei, 

Asociaţiei Naţionale a Cadrelor Militare în Rezervă şi Retragere - Organizaţia Judeţeană 

Giurgiu; 

15. Cu privire la privind aprobarea acordării unui sprijin financiar Asociaţiei Club 

Sportiv „RITMICA”. Este vorba de organizarea unei competiţii europene la sala 

polivalentă Chauncey Hardy şi care în perioada 3-5 mai va realiza acest eveniment 

sportiv. 

16. Cu privire la privind aprobarea acordării unui sprijin financiar domnului 

Dîndăreanu Ionel din Giurgiu – pentru organizarea competiţiei sportive „Memorialul 

Gloriilor Fotbalistice Giurgiuvene; 

17. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar Asociaţiei „PUI DIN 

SUFLET“; 
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18. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar Episcopiei Giurgiului - 

Parohiei „Sfânta Treime - Smârda“; 

19. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 4.000 lei, 

doamnei Dobrin Dobra din Giurgiu – pentru cazuri medicale; 

20. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 3.000 lei, 

doamnei Cristescu Mariana din Giurgiu – tot pentru probleme medicale; 

21. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 3.000 lei, 

Asociaţiei de Sprijin a Copiilor Handicapaţi Fizic din Giurgiu; 

22. Cu privire la aprobarea acordării unei finanţări nerambursabile în sumă de 

7.400 lei, Asociaţiei Bolnavilor de Cancer şi Hepatită Giurgiu; 

23. Cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar Asociaţiei O Şansă 

Pentru Viitorul Elevilor Noştri. Este un proiect al celor de la Liceul Economic, de la 

Grupul Tehnologic, de organizare în luna mai a Târgului Firmelor de Exerciţiu. 

Acestea sunt, de la punctul 11 până la punctul 23 din şedinţa ordinară de data 

trecută. Mi se pare normal, dacă aprobăm, aprobăm toate sprijinele, dacă nu le aprobăm, 

nu le aprobăm. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Aş vrea să cer suplimentarea ordinii de zi şi cu 

punctul „Diverse”. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Este şedinţă extraordinară. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Fiind vorba de binele oraşului, vrem să spunem 

câteva cuvinte. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Supun la vot ordinea de zi cu 

propunerile făcute. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

ordinea de zi a fost aprobată. 

Vă propun ca punctele adăugate să le discutăm după epuizarea ordinii de zi.  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Serviciului public de 

deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării organizării de către 

Centrul Cultural Local „ION VINEA” Giurgiu a activităţilor dedicate 

„ZILELOR MUNICIPIULUI”, suplimentarea Bugetului de venituri şi cheltuieli 

al acestei instituţii din sponsorizări şi darea în administrare a spaţiului aferent 

desfăşurării evenimentului 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 precum şi aprobarea obiectivelor de 

investiţii multianuale conform Listei de investiţii pe anul 2014 – credite de 

angajament 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Nu înţeleg de ce aceste două sunt prinse 

în acelaşi proiect. Nu prea există legătură între zilele oraşului şi lista de investiţii. 

Propunerea mea în acest sens este să aibă două puncte această hotărâre: punctul 1 care se 

referă strict la aprobarea şi suplimentarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 2014  cu 

suma de 35,1 mii lei pentru zilele oraşului, iar punctul 2 să fie această aprobare a 

obiectivelor de investiţii multianuale conform listei de investiţii pe 2014 şi să fie votate 

separat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie să explic procedura. Este acelaşi 

proiect iniţiat de Direcţia Economică, o dată la un punct sunt trecuţi banii din sponsorizări 

ca să-i folosească cei de la Centrul Cultural, iar al doilea, pentru faptul că nu sunt surse de 

investiţii, proiectul de investiţii şi lista de investiţii aprobată de consilieri, deci nu se 

modifică nici o sumă din aceea, doar anumite puncte nu mai sunt cu terminare anul 

acesta, sunt multianuale. Adică o parte din acele investiţii se vor derula pe doi-trei ani din 

lipsă de fonduri. Este doar aprobarea listei cu finanţare multianulă, nu implică... 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  De ce nu pot fi votate distinctiv? Punctul 

1 şi punctul 2. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu m-aţi înţeles. Este exact strict o anexă la 

bugetul respectiv, nu se modifică financiar nimic 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Este proiect de hotărâre, nu anexă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este un proiect de hotărâre care aprobă lista 

investiţiilor cu finanţare multianuală. Este aceeaşi listă de investiţii, nu s-a modificat cu 

nici un obiectiv mai mult sau mai puţin, este aceeaşi listă de investiţii pe care dvs. aţi 

aprobat-o cu sumele respective, numai că în momentul acesta s-au aprobat anumite sume, 

dar acele sume nu sunt îndestulătoare din bugetul pe anul acesta fiindcă am văzut cât vom 

primi de la Consiliul Judeţean. Noi am tot sperat că vom primi sume mai mari de la 

Consiliul Judeţean, drept urmare această listă de investiţii multianuale permite ca să 

demarăm proiectele care sunt aprobate de dvs., dar care să nu fie finanţate anul acesta, 

decât o mică parte.  

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Am înţeles. Şi atunci care este deranjul? 

De ce nu se poate vota la punctul 1 şi punctul 2? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Fiindcă este un singur proiect, este o listă, nu se 

modifică. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Nu cred că are legătură cu sponsorizarea 

pentru zilele oraşului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, este o problemă de procedură. 

Dacă ai 10 modificări într-o hotărâre de Consiliu cu 10 obiective, nu poţi să faci 10 

hotărâri de Consiliu că se modifică 7 lei care-i dăm dincolo, după aceea mai facem o 
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hotărâre, se modifică 10 lei pe care îi dăm. Într-un proiect de hotărâre unitar se trec toate 

lucrurile, tot ceea ce vrei să faci în ceea ce priveşte buget. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Am putea să punem două puncte diferite pe 

aceeaşi hotărâre. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Adică punctul 1 strict se aprobă 

suplimentare bugetului cu cei 35,1 şi punctul 2 cu ceea ce priveşte lista de investiţii. 

Domnul secretar Roşu Petre:  Nu presupune două hotărâri diferite că nu avea rost. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Două articole în cadrul aceluiaşi 

proiect de hotărâre. 

Domnul secretar Roşu Petre:  Adică la art.1 se aprobă suma şi la art.2 -  lista de 

investiţii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta să nu o luăm ca o cutumă de aici încolo sau 

ca o practică, fiindcă dacă vom avea pe viitor 10 modificări sau 10 puncte pe un proiect 

economic, o să facem 10 articole pentru fiecare? Nu, ele se trec în bloc. Nu ştiu, discut şi 

cu consilierii care au mai fost, ca şi practică, fiindcă creem un precedent în care vom trece 

fiecare modificare, atunci ne vom trezi că o să facem o hotărâre pentru fiecare . Ele fac 

parte dintr-o gândire unitară a bugetului. De aceea, dacă observaţi, utitaţi-vă pe listă şi 

confruntaţi-o, nu există nici o modificare, este lista de investiţii multianule, tocmai pe 

acest considerent fiindcă sumele necesare nu ne permit şi atunci ducem un proiect pe 2 pe 

3 ani. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Am înţeles asta. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am tot sperat că vor veni bani mai mulţi de la 

Consiliul Judeţean. Văzând proiectul de la Consiliul Judeţean, am regândit această listă 

de investiţii, cu aceleaşi investiţii, cu aceleaşi sume care au fost trecute anul acesta. Dacă 

vă uitaţi în anexă nu avea nici o modificare, singurul lucru care trebuie trecut aceste 

investiţii multianuale. Este o practică nouă în Primărie fiindcă aceste investiţii 

multianuale înainte nu se făceau. Erau bani, se lua din credit şi se plătea dintr-o dată tot. 

În acest moment am stabilit, faptul că nu ne-au venit surse de la Consiliul Judeţean şi nu 

avem nici o şansă să primim surse de la Consiliul Judeţean, drept urmare, am regândit ca 

o parte din investiţii să treacă, nu putem să trecem pentru fiecare modificare sau fiecare. 

Acesta este punctul meu de vedere şi vă rog să-l înţelegeţi ca şi practică. Ne vom trezi 

luna viitoare când vom veni cu 10 modificări, să trecem art.1. – se modifică 17 lei, art.2, 

ori modificări din acestea sunt multe în cadrul bugetului. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Dacă sunt la acelaşi capitol e normal, 

dacă nu sunt la acelaşi capitol bugetar, ar fi bine să fie detaliat.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Chiar şi în acelaşi capitol, în acest moment nu ne 

mai permite. Noi trebuie să deschidem finanţări pentru fiecare element, de vreun an de 

zile, de 7 luni, din noiembrie de anul trecut, pentru fiecare element, pentru fiecare capitol, 

se deschid. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 10 voturi pentru. 

Împotrivă? 8 voturi pentru. Abţineri?  

Supun la vot proiectul de hotărâre cu varianta cu două articole. 

Domnul secretar Roşu Petre:  Este acelaşi lucru, numai că sunt două articole. 
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„Art.1. Se aprobă suplimenrarea bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 

2014 cu suma de 35, 10 mii lei, conform anexei 1 care face parte integrantă din prezenta 

hotărâre. 

Art.2. Se aprobă obiectivele de investiţii multianuale conform Listei de investiţii 

multianuale pe anul 2014 – credite de angajament, conform anexei 2 care face parte 

integrantă din prezenta hotărâre.” Aşa aţi propus? 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

varianta cu două articole. În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor, nelegal nu-i nimic, pot fi trecute în două 

articole, dar creem un precedent şi pe viitor o să vină cineva să spună: s-a mai aprobat 

odată, le trecem pe toate ca să le vedeţi. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Să mergem mai departe! 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului centralizat al 

instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii pe 

anul 2014 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Grădiniţa cu Program Prelungit 

„Dumbrava Minunată”, în scopul depunerii unui proiect pe teme ecologice, cu 

titlul „Dumbrava Verde”, pentru finanţare prin Programul „IDEI DIN ŢARA 

LUI ANDREI 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt 

discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivele, modernizare sistem de alimentare cu căldură şi 

apă caldă PT12, modernizare sistem de alimentare cu căldură şi apă caldă PT51 

şi modernizare sistem de alimentare cu căldură şi apă caldă PT87 şi a 

documentaţiei tehnico - economice pentru obiectivele – Modernizare sistem de 

alimentare cu căldură PT – Liceul Veceamiral I. Bălănescu, modernizare sistem 

de transport între F42 şi C13 şi eficientizarea sistemului de transport agent 

secundar al punctelor termice 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Acest proiect de hotărâre nu a fost trecut prin 

comisiile de specialitate şi dacă ne referim stricto-senso la proiectul de hotărâre trecut, nu 

sunt celelalte trei subpuncte din art.1. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Vă înţeleg nedumerirea, aveţi experienţă, nu mă 

aşteptam de la dvs., este o şedinţă extraordinară, nu se ţine cont. La şedinţa ordinară el a 

fost trecut şi într-un, a fost trecut. Să vă spun de ce sunt aceste 6 puncte. Sunt în faza 

finală la nivelul Ministerului Dezvoltării depunerea de proiecte pentru susţinerea 

finanţării cu 60% a eficientizării sistemului de transport energie termică. Săptămâna 

trecută am fost la minister, Giurgiu nu apăruse pe listă, chiar dacă noi depusesem din 

2009 sau 2010 pe Programul Termoficare 2009-2013 dacă nu mă înşel. Venind un alt 

Program de Termoficare 2013-2016 e nevoie de aprobarea în Consiliu a indicatorilor 

tehnico-economici pentru toate aceste puncte termice pentru a fi modernizate 60% cu 

finanţare europeană, 40% cu finanţare locală. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu sunt indicatorii, domnule primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Indicatorii sunt toţi, au fost puşi. E greu să faci 

copii, uitaţi cât înseamnă indicatori, e foarte mult. Am pus la dispoziţia fiecăruia aceste 

materiale pentru a fi studiate. E greu să scanezi tot materialul acesta. Aceşti indicatori 

sunt necesari cum vă spuneam, nu poţi depune acest proiect dacă nu avem indicatorii 

stabiliţi şi aprobaţi. Este vorba de un proiect cu 60, ele au fost şi săptămâna trecută în 

şedinţa ordinară pe ordinea de zi, aceste materiale au fost pe masă săptămâna trecută, este 

foarte greu să scanezi 150-200 de pagini. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Săptămâna trecută au fost doar trei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, toate şase au fost şi pe masa consilierilor 

suplimentate pe ordinea de zi. Deci, au fost trei trecute fiindcă era şedinţa ordinară, cu 

cinci zile înainte le-am dat, iar celelalte urmau, erau pe masa consilierilor ca să le 

propunem ca aprobare în cadrul Consiliului. Acum deja le-am trecut ca şi puncte 

distincte. Dacă aveţi ceva împotriva acestei modernizări a sistemului de termoficare cu 

finanţare 60 cu 40? Este un proces în derulare, noi procesul acesta îl tot facem, noi tot 

modernizăm pe acest principiu, numai că am primit foarte puţini bani. O să vin după ce 

trimitem aceste materiale la Ministerul Dezvoltării, o să vin în faţa dvs., dar trebuie să 

caut sursele, fiindcă nu putem să depunem, să fie final proiectul dacă nu găsim şi surse de 

cofinanţare pentru cei 40%. Din acel moment ne tot gândim să vedem de unde facem rost 

de cei 40% pe care noi trebuie să-i punem. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  De la Consiliul Judeţean. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, că termoficarea în oraş nu ţine de Consiliul 

Judeţean Giurgiu. Acestea sunt punctele pe care am vrut să vi le spun. Nu pot fi trecute 

prin comisii întrucât este şedinţă extraordinară. Urgenţa este pentru că trebuia să 

depunem de săptămâna trecută dosarul, ori zilele acestea dacă nu îl depunem până joi, 

vineri, degeaba ne mai ducem. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind reglementarea situaţiei juridice a unor 

terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii?  
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Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie să explic despre ce este vorba. 

Terenul pe care am depus proiectul privind piaţa de gross, s-a trezit un binevoitor 

giurgiuvean să spună celor de la armată că vezi Doamne terenul acela ar fi al armatei şi el 

l-a folosit 10 ani de zile cu ştiinţa Primăriei fără să plătească nici un leu. Este vorba de 

TIAI CO, terenul dinspre canal şi acum nu ar mai fi al Primăriei, s-a dus la armată şi 

armata să ne dea în judecată şi să-i dea lui terenul să-l folosească. 

De un an de zile suntem în litigiu cu cei de la armată, mai durează. Am găsit o 

oportunitate cu dumnealor, am tot măsurat terenul, am tot găsit locaţiile, până la urmă ne 

suprapunem cu o suprafaţă de 187,22 mp. Atât era o suprafaţă în litigiu în acel moment şi 

pentru că proiectul la care ne-am anagajat spunea foarte clar că trebuie să nu avem nici o 

problemă de litigiu cu terenul. Cei de la armată au înţeles necesitatea rezolvării acestui 

diferend între noi, drept urmare, noi aveam terenuri care le trecusem în domeniul privat al 

municipiul prin constatare. Nu le folosise nimeni de 20 de ani şi legea ne permite să le 

trecem în domeniul privat al Primăriei. Acele terenuri pe care le avem în domeniul privat 

al Primăriei am căzut la înţelegere cu cei de la Ministerul Apărării Naţionale, să renunţe 

dumnealor la acel litigiu pe 200 de mp, 187 mp, noi să le dăm până la sfârşitul anului 

2015 când se închide proiectul european cu piaţa de gross, să le dăm acel teren de 187 

mp. Culmea ştiţi care este? Că după ce le dăm terenul dumnealor iniţiază Hotărâre de 

Guvern şi ne dă tot terenul înapoi fiindcă ei nu mai au unitate militară. Dumnealor la 

momentul acesta trebuie să-şi reglementeze situaţia terneului, să spună: domne îl avem şi 

vi-l dăm înapoi. De aceea este necesară această hotărâre de Consiliu ca să demarăm în 

continuare proiectul pentru piaţa de gross fiindcă în acest moment proiectul de 1,6 

milioane de euro este stopat din acest considerent. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt 

discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.2 la 

Contractul nr.2.490/15.02.2012, pentru delegarea Serviciului public de 

salubrizare în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt 

discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea derulării tuturor activităţilor 

necesare, reglementate de Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.18/2009 şi 

Ordinul nr.540/2009, ce se desfăşoară anterior depunerii cererilor de finanţare 

prin Programul Operaţional regional 2007-2013, Axa prioritară 1 – Sprijinirea 

dezvoltării durabile a oraşelor – poli urbani de creştere, Domeniul de intervenţie 

1.2 – Sprijinirea investiţiilor în eficienţa energetică a blocurilor de locuinţe 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 10: proiect de hotărâre privind inaintarea spre evaluare a Secţiunii II a 

Cererii de finanţare pentru proiectul Continuarea lucrărilor „Consolidare 

clădire Colegiul Ion Maiorescu” în vederea finanţării din fondurile realocate 

POR 2007-2013 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuţie al 

Bugetului Local pentru trimestrul I 2014  
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 6.000 lei, domnului Burcescu Mugur 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar doamnei Tabără Valentina din Giurgiu, pentru fiica sa Tabără Giulia 

Daniela 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar domnului Rădan Tudor din Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 5.000 lei, Asociaţiei Naţionale a Cadrelor Militare în 

Rezervă şi Retragere - Organizaţia Judeţeană Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Asociaţiei Club Sportiv „RITMICA”  
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar domnului Dîndăreanu Ionel din Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Asociaţiei „PUI DIN SUFLET“ 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Episcopiei Giurgiului - Parohiei „Sfânta Treime - Smârda“ 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, doamnei Dobrin Dobra din Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Cristescu Mariana din Giurgiu  
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, Asociaţiei de Sprijin a Copiilor Handicapaţi Fizic 

din Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unei finanţări 

nerambursabile în sumă de 7.400 lei, Asociaţiei Bolnavilor de Cancer şi Hepatită 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Asociaţiei O Şansă Pentru Viitorul Elevilor Noştri  
 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 25: Diverse 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Avem o solicitare din partea unei treimi din 

consilieri pe care o să o depunem imediat. Vrem convocarea unei şedinţe extraordinare în 

data de 25.04.2014, ora 12
00

 şi înscrierea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre 

privind aderarea unor unităţi administrativ-teritoriale din judeţul Giurgiu la Asociaţia de 

Dezvoltare Intercomunitară „Sănătate asigurată prin apă curată”. Considerăm că este 

urgen pentru că riscăm să pierdem 150 milioane de euro prin toate aceste tergiversări ale 

dvs., domnule primar şi de aceea am hotărât cu toţii că este nevoie de o şedinţă 

extraordinară. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, e dreptul dvs.. Pentru faptul că mi-aţi 

pronunţat numele, daţi-mi voie să vă spun şi punctul meu de vedere. 

O fi urgenţă pentru Consiliul Judeţean şi pentru localităţile din judeţ, domnule 

Măroiu. Dacă vedeţi la mapă, v-am depus o adresă a Ministerului Mediului şi a 

Ministerului Fondurilor Europene în care permite unităţilor administrativ-teritoriale care 

au realizat economii la proiectul privind canalizarea şi apa în oraş, să folosească pentru 

continuarea investiţiilor în oraş dacă acestea sunt fezabile şi necesare.  

Am luat legătura cu domnul director de la Apa Service, domnul Preda, dumnealor 

au iniţiat această procedură de un an de zile, au revenit cu adresa. Este o situaţie care ne 

permite să folosim 15 milioane de lei, sunt fonduri rămase neutilizate. Pe aceste fonduri 

Primăria Giurgiu va depune şi are depuse deja situaţiile de lucrări care se vor face şi care 

nu au fost cuprinse în primul proiect. Drept urmare, aş vrea să vă spun un singur lucru şi 
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repet, o fi urgenţă, dvs. aveţi tot dreptul că sunteţi consilier şi puteţi iniţia conform legii 

orice hotărâre de Consiliu, dar urgenţa, să determinaţi şi să demonstraţi urgenţa pentru 

municipiul Giurgiu, nu există. Eu vă spun la ce vă puteţi aştepta, fiindcă urgenţă este 

pentru localităţile din judeţ, urgenţă este pentru cei care nu au sistemul de apă şi canal. 

Aceleaşi adrese le am şi eu primite, care le-au primit toţi, le am şi eu primite, le ştiu, erau 

după data de 08 aprilie trimise. Le-a primit şi domnul consilier şi domnul preşedinte al 

Consiliului Judeţean, le-aţi primit sigur şi dvs.. Dacă avea o importanţă aşa de mare, 

puteaţi şi aveaţi dreptul ca la şedinţa ordinară de pe data de 16, să veniţi şi să susţineţi 

acel proiect că era urgent şi-l supuneam atenţiei Consiliului. Eu fără nici o problemă.... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nici măcar nu a fost pus pe ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, în şedinţa ordinară îl propuneaţi peste 

ordinea de zi. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi aveţi obligaţia, având în vedere că au trecut 

30 de zile. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Fără nici o problemă accept. Problema este să 

demonstraţi dvs. că este o urgenţă pentru municipiu, nu pentru judeţ.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi municipiul Giurgiu câştigă 8 milioane de 

euro. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu ne certăm pe lucrul acesta, nu are sens. Vreau 

când dezbateţi acest proiect, vreau să şi spuneţi locuitorilor oraşului la cât va ajunge apa 

şi canalul pentru oraş. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dar dvs. ştiţi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bineînţeles, am citit Master Planul. Cred că nu l-aţi 

citit domnule Măroiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Ba, l-am citit. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu cred că l-aţi citit domnule Măroiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Spuneţi-mi la ce capitol spune acest lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vi-l spun exact, dacă vreţi îl am şi pe IPD şi ne 

întâlnim amândoi şi vi-l spun. Este la punctul 12 din Master Plan de la indicatori de 

sustenabilitate. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi cu cât creşte preţul? 

Domnul primar Barbu Nicolae: De la 5,3 cât avem în acest moment la aproape 9, 

8,17 lei/m
3
. Domnule Măroiu, nu aţi citit! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Ne întâlnim după şedinţă şi discutăm, dar eu vă 

spun că nu e aşa. 

Domnul primar Barbu Nicolae: L-am citit, dacă vreţi îl am în format electronic, vi-

l foward-ez şi vi-l dau dvs. personal să-l citiţi. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Eu l-am citit, dar vroiam să vă întreb 

altceva. Dacă de exemplu, nu s-ar aproba acest proiect, garantaţi că nu va creşte preţul 

apei? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bineînţeles este trecut, deci noi avem, el va creşte, 

anul acesta deja avem obligaţie faţă de Uniunea Europeană pe proiectul nostru. Noi 

trebuie să-l creştem... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci, oricum creşte. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Oricum creşte, dar nu la 8, la 9 lei. Creşte la 6 lei, 

la 5,5, dar nu la 9 lei. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Peste câţiva ani de zile, vă spun că tot acolo se 

va junge. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, domnule Măroiu, acolo este impactul pe 

proiectul respectiv. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Spuneţi-mi mie în ţara asta, ce a scăzut şi nu a 

crescut? Nu putem să refuzăm o investiţie de 150 de milioane de euro pentru că o să se 

scumpească apa. Bineînţeles că o să se scumpească. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Una e să se scumpească apa datorită modernizării 

sistemului din interiorul oraşului şi alta este să se scumpească apa şi canalul datorită 

faptului că trebuie să ducem apă şi canal în toate comunele judeţului.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Dar de ce trebuie să condamnăm la 

subdezvoltare comunele din judeţ? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nici o problemă, au dreptul să-şi facă un nou ADI. 

S-au depus proiecte şi ce au aşteptat până acum? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Mulţi au aşteptat Master Planul ca va intra în 

vigoare în 2015-2020. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Malu şi-a făcut pe fonduri proprii, Vedea şi-a făcut 

pe fonduri proprii. Domnule Măroiu, cred că pledaţi pentru judeţ, nu pentru municipiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dar de ce judeţul nu e tot în ...? 

Damna consilier Ciulacu Mirela: Municipiul nu e tot în judeţ? 

Domnul primar Barbu Nicolae: A? Nu se poate? Trebuie să-i spuneţi domnului 

Mustăţea că municipiul face parte din judeţ. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Pierdem 8 milioane de euro. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vorbe, domnule Măroiu. Nu înţelegeţi că în acest 

moment dacă dăm drumul pe proiectul respectiv, pe fondurile care le avem din economii, 

municipiul Giurgiu îşi rezolvă, acum are 98% rezolvat, 2% îl rezolvăm. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Vreţi să vă mai spun ceva, s-a făcut un astfel de 

Master Plan la Voluntari. Din câte ştiu Comunitatea Europeană nu permite înfiinţarea de 

noi ADI-uri şi cred că ăsta e punctul dvs. şi asta vreţi, ca şi la Giurgiu...  

Domnul primar Barbu Nicolae: Niciodată. ADI-ul din Giurgiu funcţionează, târâş 

grăpiş, dar funcţionează. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu funcţionează pentru că sunt foarte multe 

primării care vor să adere la acest proiect. De ce să-i împiedicăm? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nici o problemă. Cine îi ţine? 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Mai sunt şi alte puncte de vedere? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dvs. spuneţi primarilor din judeţul Giurgiu că 

nu vreţi să-i ajutaţi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am nici o treabă cu primarii din judeţ. 

Domnul consilier Măroiu Marian: A, nu aveţi nici o treabă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Municipiul m-a ales pe mine, oamenii din 

municipiu, nu am treabă cu primarii din judeţ. Dacă dvs. aveţi treabă, duceţi-vă la 

Consiliul Judeţean. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Or să audă şi dânşii. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Nici o problemă, poate să audă. Ne aud cetăţenii 

oraşului care v-au trimis în Consiliu, domnule Măroiu! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Sunt 150 de milioane de euro. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Măroiu, sunteţi trimis de cetăţenii 

municipiului Giurgiu, nu de judeţ. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Mai sunt şi alte puncte de vedere? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Singurul lucru pe care mai vreau să vi-l spun şi am 

terminat. Mă bucur că săptămâna luminată a luminat totuşi minţile dvs. şi dorinţa de a 

ajuta cetăţenii oraşului. Erau proiecte care era păcat să le pierdem, erau proiecte în 

continuare, erau proiecte care şi acele ajutoare şi sprijine financiare au venit mai târziu 

poate că, cu toţii în săptămâna patimilor am pătimit, noroc cu mântuitorul care s-a 

răstingnit pe cruce ca noi, să venim astăzi în săptămâna luminată şi să ne dea Dumnezeu 

mintea cea de pe urmă şi să reuşim să fim alături de cetăţenii oraşului.   

Domnul consilier Ilie Clement:  Mă simt obligat faţă de oamenii care au aflat, faţă 

de domnii prezenţi în urmă cu cinci zile în şedinţa ordinară, că eu am lipsit.  

Vreau să vă informez că şi cei doi medici consilieri pot confirma, că la o tensiune 

arterială de 19 cu 13, când aflat la volan te duci cu maşina pe contrasens, poţi să stai 

indiferent şi în condiţiile în care de şapte ani eşti diagnosticat cu hipertensiune arterială 

gradul doi. 

Mi s-au pus în cârcă că, datorită mie nu s-au primit ajutoarele umanitare pentru cei 

care au avut solicitări şi au fost pe ordinea de zi. Oameni buni, membrii comisiei al cărei 

preşedinte sunt pot să mă contrazică. Niciodată consilierul Ilie Clement nu a fost 

împotriva nici a bisericii, nici a cazurilor sociale, nici a cazurilor medicale, nici a şcolilor , 

nici a scriitorilor, nici a poeţilor. Am dat cu tot sufletul jirul ca oamenii care au făcut apel 

la jutor să fie ajutaţi. 

Mi s-au pus în cârcă că am primit sume importante de bani. Domnilor, îmi rezerv 

dreptul să mi se demonstreze acest lucru, iar imediat după săptămâna luminată să mă 

adresez instanţei de judecată. Familia mea a primit diferite ameninţări, că eu sunt 

împotriva bolnavilor de cancer, că din cauza mea nu s-au tipărit cărţile. Cine a greşit, îl 

rog sin suflet să-mi respecte vârsta. Sunt născut în 17 ianuarie 1954. Nu mi-a fost 

niciodată ruşine, la 60 de ani de tot ce am făcut şi nu îmi este nici de acum încolo. Îmi 

asum responsabilitatea faptelor pe care le-am făcut vreodată. Mulţumesc frumos! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Aşa s-a auzit în oraş, domnule Clement, dar îmi cer 

scuze, asta e problema. Bine că aţi venit cu picioarele pe pământ.  

Vis-a-vis de propunerea colegilor mei liberali, e o propunere pertinentă, dar mă 

aşteptam să facă o propunere pentru refinanţarea creditelor Consiliului Local. Mă aştept 

în continuare să facă lucruri deosebite şi să nu facă diferenţă între municipiu şi judeţ 

atunci când le convin dânşilor şi să asocieze cu municipiul atunci când le este lor bine.  

Domnilor de la PNL, spuneţi-i domnului preşedinte al Consiliului Judeţean că 

Giurgiu este un oraş important. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Spuneţi-i dvs.. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Îi transmit eu acum prin intermediul presei, este un 

oraş foarte important. S-a bucurat de simpatia multor oameni care l-au votat şi probabil că 
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astăzi este şi preşedintele Consiliului Judeţean datorită giurgiuvenilor. Să dea atât cât 

merită conform legilor României în vigoare, bani pentru Consiliul Local şi să nu dea mai 

mulţi bani la anumite primării din judeţ decât Primăriei municipiului Giurgiu, că nu este 

normal şi firesc să se întâmple asemenea lucruri. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 14
50

. 
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                   Roşu Petre              ÎNTOCMIT, 
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